
Vážená paní hejtmanko, 
 
krátce po příjezdu do Českých Budějovic na jaře letošního roku upadl manžel do 
bezvědomí. Po rychlém příjezdu záchranné služby a důkladném vyšetření byl 
odvezen do českobudějovické nemocnice. Nejprve na oddělení pohotovost-
traumacentrum a později po vyšetření a určení diagnózy na kardiologické oddělení. 
Po důkladných a četných prohlídkách a konzultaci lékařů byl manželovi implantován 
kardiostimulátor. Po několikadenním pobytu byl manžel propuštěn do domácího 
ošetření. Chtěla bych i jménem mého manžela touto cestou velice poděkovat celému 
týmu ošetřujících lékařů, sestřičkám i zdravotnickému personálu za vykonanou a 
poctivou práci, rychlému zásahu, dokonalost, ochotu a srdečnému přístupu k 
pacientovi. Manžel je cizinec – německý státní občan a pojištěn u německé 
všeobecné zdravotní pojišťovny. Přesto mu byla poskytnuta veškerá zdravotní péče, i 
když není soukromý pacient. To není v německém zdravotnictví běžné. Ani u lékaře 
(i co se týče termínu i ošetření) ani v nemocnici. Pacienti pojištění u soukromé 
pojišťovny mají privilegia, tudíž se pacienti pojištění u všeobecné státní pojišťovny 
cítí jako lidé 2. kategorie. Nedopusťte proto, aby Vaše krásná nemocnice skončila v 
soukromém vlastnictví. 
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